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Starostwo Powiatowe 
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ul. Karłuszowiec 5 
Wydział Inwestycji 
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Podpis............... ’>-•

W związku z otrzymaną w dniu 18 lutego 2022r. petycją z dnia 16 lutego 2022r. ws. 
remontu nawierzchni jezdni na odcinku DP 3210 S i drogi 3238 S , przekazuję petycję według 
właściwości.
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Otrzymują: 
f^Adresat,
2. Z — ad acta.

Zgodnie z art 13 ust. 1 i ust. 2 Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady Unii Europejskiej 2016/679 z dnia 
27 kwietnia 2016 roku w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych 
i w sprawie swobodnego przepływu tych danych, informujemy, iż administratorem danych osobowych w Zarządzie 
Dróg Powiatowych w Tarnowskich Górach z siedzibą przy ul. Pyskowickiej 54 jest Dyrektor Zarządu Dróg 
Powiatowych w Tarnowskich Górach. Klauzula informacyjna o przetwarzaniu danych osobowych jest dostępna na
strnnip intprnPtnMipi tutoicroi lar] n net 1/ i ■ h tt nr • //>«, 
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Zarząd Dróg Powiatowych 
w Tarnowskich Górach

PETYCJA O GENERALNY REMONT DROGI

My, niżej podpisani mieszkańcy Zendka zwracamy się z prośbą o generalny remont 
(wymianę nawierzchni asfaltowej) drogi powiatowej 3210 S od węzła 017 do węzła 004 oraz drogi 
3238 S od węzła 004 do węzła 001. Jest to droga z miejscowości Zendek do miejscowości Strąków 
(administracyjna część Zendka).

Prośbę swą kierujemy tym, że droga ta od momentu jej budowy nigdy nie przechodziła 
generalnego remontu a jedynie była etapami łatana. Obecnie jej stan jest zły. W wielu miejscach jest 
łata na łacie a w innych nawierzchnia jest popękana, wybrzuszona i dziurawa.

Drogą tą z każdym rokiem przejeżdża coraz więcej samochodów osobowych jak i 
ciężarowych co prowadzi do jeszcze większego uszkodzenia nawierzchni.

Zdajemy sobie sprawę, że jest to duże i kosztowne przedsięwzięcie. Liczymy jednak, że taka 
realizacja mogła by być dofinansowana z różnych programów funduszy unijnych lub 
samorządowych.

Nowa, porządnie wykonana i bezpieczna nawierzchnia tej drogi służyła by mieszkańcom 
przez dziesięciolecia bez konieczności corocznych napraw ubytków.

Z poważaniem


